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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 695 af 15. september 
2010. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (SF).

(Alm. del).

Troels Lund Poulsen

/Tina R. Olsen
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SAU alm. del , endeligt svar på spørgsmål 695
Offentligt



Side 2

Spørgsmål: 

Hvorfor skulle der gå så længe, inden Skatteministeriet fik fremskaffet oplysningerne om 
transaktioner mellem danske banker og skattelylande? Der henvises til, at SF allerede i fe-
bruar 2008 opfordrede den daværende skatteminister til at anmode bankerne om informati-
oner om transaktioner mellem skattelylande og danske pengeinstitutter, jf. alm. del -
spørgsmål 154, 2007-08, 2. samling.

Svar: 

Jeg har allerede i mit svar på SAU alm. del spm. 659 og spm. 680, beskrevet det generelle 
forløb frem til igangsættelsen af Projekt Money Transfer. 

SKAT har oplyst, at det netop var i besvarelsen af det nævnte spm. 154 (FT 2007-08, 2. 
samling), at SKAT første gang udadtil redegjorde for overvejelserne om - via Skatterådet -
at få adgang til oplysninger om pengeoverførsler mellem Danmark og en række store og 
små finansielle centre.

Ideen om et sådant projekt har således ingen sammenhæng med det af SF stillede spm. 154 
i februar 2008.


